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Abstract (en)
[origin: US4698015A] An installation for monitoring combustion to control pollution and retard other deleterious effects of improper combustion
employs a smoke sampling duct to draw off a portion of the smoke emanation from the combustion chamber. The smoke in the sampling duct flows
past a probe and is then vented from the duct. The probe senses oxygen or other substances in the smoke and emits signals to a device which
analyzes the quality of combustion. A gas inlet in the sampling duct is situated upstream of the probe and gas is intermittently discharged into that
duct to ascertain whether the probe is operating properly.

Abstract (fr)
a) Installation de surveillance du bon fonctionnement d'une chaudière. b) Installation caractérisée en ce qu'elle se compose d'une prise de fumées
(6) débouchant dans le foyer (7) de la chaudière, d'une conduite de sortie (10, 11) travaillant par aspiration et d'une alimentation en gaz (8, 9)
débouchant dans la conduite de fumées (6) en amont d'une sonde d'analyse (12) détectant les fumées évacuées vers la sortie (10) et la conduite
de gaz (8) fournissant (9) par intermittence du gaz pour déclencher la sonde (12) et en vérifier (13) le bon état de fonctionnement.
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